

СВЕДЕНИЯ ОБ АВТОРАХ ЖУРНАЛА
«СИСТЕМНАЯ ПСИХОЛОГИЯ И СОЦИОЛОГИЯ», 2023, № 1 (45)

«SYSTEMS PSYCHOLOGY AND SOCIOLOGY» AUTHORS, 2023, № 1 (45)



РЫЖОВ Борис Николаевич — доктор психологических наук, профессор, профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, лауреат премии Правительства Российской Федерации в области образования, почетный работник высшего профессионального образования Российской Федерации, Москва (Россия).

RYZHOV Boris Nikolayevich — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Laureate of the Russian Federation Government Education Award, Honorary Worker of Higher Professional Education of the Russian Federation, Moscow (Russia).

E-mail: RyzhovBN@mgpu.ru



БОНКАЛО Татьяна Ивановна — доктор психологических наук, доцент, начальник отдела комплексной экспертизы и координации научно-исследовательских проектов и разработок Научно-исследовательского института организации здравоохранения и медицинского менеджмента Департамента здравоохранения города Москвы, Москва (Россия).

BONKALO Tatyana Ivanovna — Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor, Head of the Department of Comprehensive Expertise and Coordination of Research Projects and Development of the Research Institute for Health Organization and Medical Management of the Department of Health of the City of Moscow, Moscow (Russia).

E-mail: bonkalotatyanaivanovna@yandex.ru



ДЕВИЦЫН Антон Сергеевич — старший преподаватель кафедры веб-технологий и компьютерного моделирования Белорусского государственного университета, Минск (Республика Беларусь).

DEVITSYN Anton Sergeevich — Senior Lecturer, Department of Web Technologies and Computer Modeling, Belarusian State University, Minsk (The Republic of Belarus).

E-mail: a.dziavitsyn@gmail.com



ИВАНОВ Денис Васильевич — кандидат педагогических наук, доцент, доцент кафедры общей психологии и истории психологии Новосибирского государственного педагогического университета, Новосибирск (Россия).

IVANOV Denis Vasilievich — PhD in Pedagogical Sciences, Associate Professor, Associate Professor at the Department of general psychology and history of psychology of the Novosibirsk State Pedagogical University, Novosibirsk (Russia).

E-mail: ivanovdirkutsk@yandex.ru



КИБАЛЬЧЕНКО Ирина Александровна — доктор психологических наук, доцент, профессор кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Института компьютерных технологий и информационной безопасности Южного федерального университета, Таганрог (Россия).

KIBALCHENKO Irina Aleksandrovna — Doctor of Psychological Sciences, Associate Professor, Professor at the Department of Psychology and Life Safety at the Institute of Computer Technologies and Information Security of the Southern Federal University, Taganrog (Russia).

E-mail: kibal-irina@mail.ru



КОЗЛОВ Алексей Владимирович — преподаватель Международного технологического колледжа Российского биотехнологического университета, Москва (Россия).

KOZLOV Alexey Vladimirovich — lecturer, International Technological College of the Russian Biotechnological University, Moscow (Russia).

E-mail: 19880588@bk.ru



КОЗЛОВА Мария Александровна — кандидат педагогических наук, педагог-психолог Международного технологического колледжа Российского биотехнологического университета, Москва (Россия).

KOZLOVA Maria Aleksandrovna — PhD in Pedagogical Sciences, teacher-psychologist, International Technological College of the Russian Biotechnological University, Moscow (Russia).

E-mail: 7012946@bk.ru



КРУГЛОВА Елена Александровна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры непрерывного психолого-педагогического образования Ивановского государственного университета, Иваново (Россия).

KRUGLOVA Elena Aleksandrovna — PhD in Psychology, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Continuous Psychological and Pedagogical Education, Ivanovo State University, Ivanovo (Russia).

E-mail: kruglo-e@mail.ru



НЕМОВ Роберт Семенович — доктор психологических наук, профессор, профессор кафедры общей и практической психологии Института специального образования и психологии Московского городского педагогического университета, Москва (Россия).

NEMOV Robert Semyonovich — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Professor of the Department of General and Practical Psychology at the Institute of Special Education and Psychology of the Moscow City University, Moscow (Russia).

E-mail: NemovRS@mgpu.ru

И Н Ф О Р М А Ц И Я



ПЕРЕВЕРЗЕВА Марина Викторовна — доктор искусствоведения, доцент, профессор кафедры искусства и народного творчества Российской государственного социального университета, Москва (Россия).

PEREVERZEVA Marina Viktorovna — Doctor of Arts, Associate Professor, Professor of the Department of Art and Folk Art, Russian State Social University, Moscow (Russia).

E-mail: melissasea@mail.ru



ПОЛЯКОВА Ольга Борисовна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры психологии, конфликтологии и бихевиористики факультета политических и социальных наук Российской государственного социального университета, Москва (Россия).

POLYAKOVA Olga Borisovna — PhD in Psychology, Associate Professor, Associate Professor of the Department of Psychology, Conflictology and Behavioral Studies, Faculty of Political and Social Sciences of the Russian State Social University, Moscow (Russia).

E-mail: pob-70@mail.ru



ТКАЧЕВА Виктория Валентиновна — доктор психологических наук, профессор, профессор кафедры олигофренопедагогики и клинических основ дефектологии Института детства Московского педагогического государственного университета, Москва (Россия).

TKACHEVA Victoria Valentinovna — Doctor of Psychological Sciences, Professor, Professor of Department of Oligophrenopedagogy and Clinical Foundations of Defectology, Institute of Childhood at the Moscow State Pedagogical University, Moscow (Russia).

E-mail: vikt-tkacheva@yandex.ru



ШЕЙНОВ Виктор Павлович — доктор социологических наук, профессор, академик Международной академии информационных технологий, профессор кафедры психологии и педагогического мастерства Республиканского института высшей школы БГУ, Минск (Республика Беларусь).

SHEINOV Viktor Pavlovich — Doctor of Sociological Sciences, Professor, Professor at the Department of psychology and pedagogical proficiency at the Institute of higher education under the auspices of the BSU, Minsk (The Republic of Belarus).

E-mail: sheinov1@mail.ru



ЭКСАКУСТО Татьяна Валентиновна — кандидат психологических наук, доцент, доцент кафедры психологии и безопасности жизнедеятельности Института компьютерных технологий и информационной безопасности Южного федерального университета, Таганрог (Россия).

EHKSAKUSTO Tatiana Valentinovna — PhD in Psychology, Associate Professor, Associate Professor at the Department of Psychology and Life Safety at the Institute of Computer Technologies and Information Security of the Southern Federal University, Taganrog (Russia).

E-mail: etv01@yandex.ru